
   Koszalin, dnia 06 maja 2021 r.  

OA-I-1.0003.19.2021.MK 

 

Pan 

TOMASZ BERNACKI  

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

Odpowiadając na Pana interpelacje zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 22 kwietnia 2021 r. 

w poniższych sprawach informuję: 

 

1) dot. ul. Szczecińskiej: 

 

Informuję, że remont ulicy Szczecińskiej, na odcinku od ronda im. mjr Zygmunta Szendzielarza 

Łupaszki do wiaduktu kolejowego, polegający wyłącznie na wymianie nawierzchni w formie nakładki 

bitumicznej jest nieuzasadniony ze względu na zły stan podbudowy i infrastruktury podziemnej. 

Ze względu na powyższe wymiana nawierzchni nie będzie skutkowała trwałym zatrzymaniem degradacji 

ulicy.  

Informuję również, że Miasto nie posiada dokumentacji projektowej przebudowy przedmiotowej 

ulicy, a zgodnie z zapisami Wykazu Przedsięwzięć Wieloletnich Miasta Koszalina inwestycja ta nie jest 

ujęta w planie na najbliższe lata. 

 

2) dot. ul. Gen. Józefa Hallera: 

 

I. Odnośnie ulicy Gen. Józefa Hallera – na odcinku od ulicy Ignacego Jana Paderewskiego: 

 

1. W  jakim terminie przewiduje się rozwiązanie przedmiotowego problemu?  

 

Problem rozebranej przez dewelopera drogi został już rozwiązany, poprzez ułożenie płyt 

drogowych po istniejącym śladzie rozebranych płyt przez dewelopera. Ułożone płyty drogowe będą 

stanowić dojazd do budynków przy ulicy Gen. Józefa Hallera do czasu budowy drogi w układzie 

docelowym w technologii nawierzchni z płyt drogowych. 

 

2. Czy zlecony jest przetarg na opracowanie projektu z nowych płyt? 

 

Zarząd Dróg i Transportu wszczął procedurę wyłonienia Wykonawcy projektu budowy drogi 

w ul. Gen. Józefa Hallera z płyt od ul. Ignacego Jana Paderewskiego. Planowane jest zawarcie umowy na 

projekt w pierwszej połowie maja br. Realizacja inwestycji uzależniona jest od możliwości finansowych 

budżetu Miasta. 

 

II. Odnośnie ulicy Gen. Józefa Hallera – na odcinku od ulicy Gnieźnieńskiej: 

 

1. Czy opracowany jest projekt na odcinek ul. Gen. Józefa Hallera od wjazdu do Dino do 

budynków mieszkalnych? 

 

Zarząd Dróg i Transportu zlecił w miesiącu marcu, z terminem realizacji 2 miesięcy, opracowanie 

projektu drogi z płyt betonowych w ul. Gen. Józefa Hallera na odcinku od sklepu Dino wzdłuż istniejącej 

zabudowy wielorodzinnej wraz z dojazdem do utwardzonej nawierzchni za budynkami, który będzie 

podstawą do dalszych działań.  



2. Czy prace tych dwóch odcinków zostaną ze sobą skoordynowane? Czy w tym roku zostanie 

zakończona budowa drogi z płyt na odcinku od wjazdu do Dino do bloków 

wielorodzinnych? 

 

Wykonanie nawierzchni z płyt drogowych uzależnione jest od możliwości finansowych budżetu 

Miasta. Nadmienić trzeba, że Rada Osiedla Rokosowo zgłosiła ulicę Gen. Józefa Hallera dopiero 

na 4 miejscu, wg pilności do realizacji utwardzenia dróg płytami. Ponadto z uwagi na szeroki zakres, ulica 

Gen. Józefa Hallera wskazana jest do realizacji z podziałem na etapy. 

 

 

 

Prezydent Miasta  

  Piotr Jedliński 

 


